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Šílenci! NATO si stěžuje: Máme prázdné sklady zbraní,
potřebujeme nové fabriky na nové zbraně
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Protože ruská válka na Ukrajině neustále vyčerpává zásoby zbraní a

munice NATO, tak přední představitelé Aliance, ale i EU a

německých vládních stran požadují výrazné posílení zbrojařského

průmyslu.

Generální tajemník NATO Jens Stoltenberg řekl pro německé FAS,

že je třeba zvýšit výrobu zbraní, aby se doplnily zásoby spojenců a

abychom zajistili, že budeme moci dlouhodobě zásobovat Ukrajinu“

(Stoltenberg tak zajistí dlouhodobé miliardové zisky producentům

zbraní, a to vše za peníze občanů EU a jako odměnu za to jim tento

zbrojeníchtivý muž daruje dlouhodobou rostoucí inflaci).
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V centrále NATO nám zde připomínají paralelu ke druhé světové

válce:

"Amerika vstoupila do války s méně než 2 000 letadly a do konce

války jich postavila 300 000. Takto vypadají změny, které

potřebujeme". O míru a odzbrojování ani jediné slovo. „Úspěšné“

NATO potřebuje války a války! Jen tak může hlásat „potřebu a

oprávněnost“ své existence a táhnout miliardy občanům z kapsy!

Šéf zahraniční politiky EU Josep Borrell pro FAS řekl:

„Naše členské státy musí vydávat na NATO více. A musíme to udělat

spolu.“

Podporují to i politici německé vládní koalice. Komisařka

Bundestagu pro ozbrojené síly Eva Högl z SPD řekla, že bez nových

výrobních kapacit to nepůjde. V rozhovoru pro FAS žádala, aby se

speciální fond pro Bundeswehr zvýšil ze současných 100 miliard na

300 miliard. Sara Nanni, lídr Zelených v parlamentním výboru pro

obranu, řekla, že pokud chceme mír, tak musíme investovat i do

bezpečnosti a zdůraznila, že v příštích letech se musí zvýšit výroba

zbraní.

Tyto lidi nezajímá vůbec, že   v Německu chybí podle oficiálních údajů

více než 700 000 bytů - ve skutečnosti ale je to mnohem více,

nezajímá je ani to, že nájemné za byty exploduje a že byty se stávají

pro velkou část obyvatelstva nezaplatitelným luxusem. A nezajímá je

ani to, že bída a nouze v Německu se šíří doslova jako lavina a že je

jimi postiženo mnohem více a stále více lidí než bylo postiženo

koronou. Přičemž z korony se velmi mnozí vyléčili, ale z bídy a nouze

se nedá vyléčit – neexistuje na to žádný lék. Jde o nevyléčitelnou

„nemoc“, na kterou se i nejednou umírá. Přesto šílení politici raději

vydávají naše peníze na zbraně.

Vydávají na vraždící zbraně miliardy a chtějí na ně vydávat stále více.
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Proto nestydatě jen lžeme sami sebe, když lidstvu udělujeme

vznešený atribut Homo Sapiens (člověk vědící, člověk co ví).

My jsme totiž jednoznačně jen Homo Destruktivity – člověk vraždící,

nenávidící, závidící a destruktivní ničící.

Skvělý psycholog a humanista Erich Fromm nám v tomto

směru svojí vynikající knihou Anatomie lidské

destruktivity nastavil dokonalé zrcadlo.

Každý vládní politik by si měl povinně tuto knihu prostudovat.

Německý žurnalista Wolfgang E. ve věci šíleného zbrojení

Západu napsal:

Co se to jen stalo z původně mírové strany Zelených, která ostře

odsuzovala všechny imperialistické války USA?

Dobře si pamatuji jejich plakát kampaně Alliance 90/The Greens k

volbám v roce 1994, „Reformujte zemi. Vytvořte mír beze zbraní.“

Z tohto niekdajšieho ich základného postoja nezostali ani základy.

Zelení sú už len klamári a aby si udržali moc, prispôsobia sa každému

svinstvu.
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